
Hei! 
 
Så fint at det blir danna eit slikt utval.  
 
Eg har brukt utruleg mykje tid på å finna ei høveleg etterutdanning med få studiepoeng for å oppnå 
å bli «adjunkt med opprykk», som det heitte i læraryrket. 
Det hadde vore til stor hjelp å ha nokon å spørje/rådføre seg med. 
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Grethe Forstrønen 
 


